
PROTOKOI- NR )OOflIV 05

z sesji Rady Miejskiej w Jgdrzejowie odb¡ej w dniu 26 kwietnia 2005 roku
w sali wielofunkcyjnej Domu Kultury w Jgdrzejowie.

Ad. 1.
Przewodniczqca Rady Miejskiej Elzbieta WiÉniewska o godzinie 1005 otwarla obrady

)OOOII sesji Rady Miejskiej w Jgdrzejowie. Obrady rozpoczeto przy obecnoSci na sali obrad
2l radnych na stan 21 radnych, co stanowi rc}yo ogdu Rady. Przewodniczqca stwierdzila
quorum prawomocne do podejmowania uchwal.

Rada Miejska w Jgdrzejowie uczcila pamigó zmarlego Papieza Jana Pawla II minut4 ciszy.

Przewodniczqca Rady powitala przybylych na sesjq: Burmistrza Leszka Kapciq, Wice
burmistrzów Janusza Woániaka i Stanislawa Nowaka, radnych, naczelników wydzialów
Urzgdu Miejskiego, kierowników jednostek organizacyjnych gminy, ercz wszystkich
przybylych na obraoy.

Przewodniczqca Rady zglosila kandydaturg radnego Ryszarda Dzwonka na sekretarza
obrad.
Radny Dzwonek wyrazil zgodE.
Sekretarzem obrad jednoglo$nie wybrano radnego Ryszarda Dzwonka.

4d .2 .
Przewodniczqca Rady poinformowala, 2e na sesji w dniu 23 marca 2005 roku

nieobecny byl radny Pawel Smor4g; na sesji nadzwyczajnej w dniu 23 marsa 2005 roku
nieobecny byl radny Pawel Smor4g. Nieobecnoéci zostaly usprawiedliwione.

4d .3 .
Przewodniczqca Rady Miejskiej El2bieta WiÉniewska zglosila nastgpuj4ce

autopoprawki do porz4dku obrad:
- wykreólenie punkru 22 ze wzglpdu na to, 2e do dnia dzisiejszego nie wplyngla 2adna

rezygnacja z czlonkostwa w komisj i;
- przeniesienie punktu 23 ,,IJchwala w sprawie przyjqcia sprawozdania z wykonania

bud¿etu miasta i gminy Jqdrzejów za 2004 rok oraz udzielenia absolutorium
Burmistrzowi Miasta Jgdrzejowa" jako punkru 8;

- pozostale punlty wedfug kolejnoéci.
Radna Maria Baranska wnioskuje o:
- wykreélenie z porz4dku obrad punltów: L6,17,18, 19.
- punkt 14 ,,Uchwala w sprawie odwolania Przewodniczqcego Komisji Rewizyjnej

Rady Miejskiej w Jgdrzejowie" przeniesó po ,,uchwale w sprawie wyboru
PrzewodniczEcego Rady Miej skiej w Jqdrzejowie".

Rada Miejska w Jpdrzejowie przyst4pila do glosowania wniosków:
- Wniosek o wykreélenie z porz4dku obrad punktów: 76, 17,18, 19:
z a - 1 5
Przeciw - 5
Wstrzymalo sig - 1
Wniosek zostal przyj ety.
- Wnioselq aby punld 14 ,,Uchwala w sprawie odwolania Przewodnicz4cego Komisji

Rewizyjnej Rady Miejskiej w Jgdrzejowie" przenieÉó po ,,Uchwale w sprawie wyboru
Przewodniczecego Rady Miej skiej w Jpdrzejowie".

Za - 1 4



Przeciw - 6
Wstrzymalo sig - 1
Wniosek zostal przyjqty.

Rada Miejska przyjgla porz4dek obrad z autopoprawkami oraz przeglosowanymi
wnioskami nastgpuj4c4 ilo Sci4 glosów.

- 1 4

Przeciw - 6
Wstrzymalo sig - I

Porzqdek obrad.
1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum, powolanie sekretarza obrad.
2. Usprawiedliwienie nieobecnoéci radnych na sesjach w dniu 23 marca 2005 r.
3. Przyjqcie porzqdku obrad.
4. Przyjgcie protokolów z poprzednich sesji.
5. Zapytania i interpelacje radnych.
6. Sprawozdanie zpracy Burmistrza migdzy sesjami.
7. Sprawozdanie z wykonania uchwal Rady podjgtych na poprzednich sesjach.
8. Uchwala w sprawie przyjqcia sprawozdania z wykonania bud2etu miasta i gminy

Jgdrzejów 2a2004 rok oraz udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta Jgdrzejowa.
9. Uchwaia w sprawie odwolania Przewodniczqaego Rady Miejskiej w Jpdrzejowie.
10. Uchwala w sprawie wyboru Przewodnicz4cego Rady Miejskiej w Jpdrzejowie.
11. Uchwala w sprawie odwolania Przewodnicz4cego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej

w Jgdrzejowie.
12. Uchwala w sprawie odwolania Wiceprzewodnicz4cych Rady Miejskiej w Jgdrzejowie.
13. Uchwala w sprawie wyboru Wiceprzewodniczqcych Rady Miejskiej w Jgdrzejowie.
14. Uchwala w sprawie odwolania Przewodniczqcego Komisji Budzetu i Mienia

Komunalnego Rady Miejskiej w Jgdrzejowie.
15. Uchwala w sprawie wyboru Przewodniczqcego Komisji Budzetu i Mienia

Komunalnego Rady Miejskiej w Jgdrzejowie.
16. Uchwala w sprawie wyboru Przewodniczqcego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w

Jpdrzejowie.
17. Uchwala w sprawie odwolania Przewodnicz4cego Komisji Gospodarki Komunalnej

i Porzqdku Publicznego Rady Miejskiej w Jgdrzejowie.
18. Uchwala w sprawie wyboru Przewodniczqcego Komisji Gospodarki Komunalnej

i Porz4dku Publicznego Rady Miejskiej w Jgdrzejowie.
19. IJchwala w sprawie zmian w budZecie miasta i gminy na 2005 rok.
20. Uchwala w sprawie uchwalenia Gminnej Strategii Ronvi4zywania Problemów

Spolecznych.
2i.Uchwala w sprawie zasad usytuowania na terenie gminy miejsc sprzedaiy

i podawania napojów alkoholowych.
ZZ.Uchwala w sprawie wyrazenia opinii dotyczqcej likwidacji szpitala im. Jgdrzeja

Sniadeckiego w Katowicach, dzialajqcego jako samodzielny publiczny zaklad opieki
zdrowotnej.

23. Uchwala w sprawie wyraZenia opinii dotyczqcej likwidacji Samodzielnego
Publicznego Zalúadu Opieki Zdrowotnej Szpitala im. Prof. Emila Michalowskiego
w Katoücach.

24. Uchwala w sprawie zatwierdzenia taryf ZaHadu Wodoci4gów i Kanalizacji
w Jgdrzejowie za zbiorowe zaopatzente w wodg i zbiorowe odprowadzanie écieków.

25. Uchwala w sprawie uchwalenia wieloletniego programu inwestycyjnego na lata 2AQ5
- 2008.

26. Sprawozdanie z dnal.alnoici Oérodka Pomocy Spolecznej w Jgdrzejowie za 2004 rok.

Za



2T.Informacja dotycz4ca sytuacji finansowej Zarzqdu Budynków Mieszkalnych

w Jgdrzejowie.
28. Odpowiedzi na interpelacje.
29. Sprawy ró2ne.
30. Zamknipcie obrad.

4 d . 4 .
Nie zgloszono uwag do protokolów z poprzednich sesji.
Protokoly z poprzednich sesji zostaly przyjpte.

4 d . 5 .
1. Radna Maria Baraúska -w zwi4zku z pismem mieszkaiców 14 bloków ogrzewanych

przez kotlownig D3, jakie wplynglo do Burmistrza Miasta Jgdrzejowa w dniu 21

marca- pyta, ezy Burmistrz podjal dzialania zmierzalqce do zmniejszenia kosztów
ogrzewania tych bloków, a je2eli tak, to jakie.

2. Wiceprzewodniczqcy Rady Józef Kgdra przypomnia\, ze zglasza\w Urzgdzie Miejskim
sprawp zjazdu z ul. Krzywej na Piaski, gdzie odcinek okolo t5 metrów jest

zrujnowany. Radny Kgdra prosi, aby ustalió, do kogo nalezy naprawienie tego odcinka
i podjaó dziaN.ania w kierunku naprawy.

3. Wiceprzewodnicz4cy Rady Józef Kgdra wnioskuje o oznakowanie zjazdow na ul.
Rakowsk4.

4. Radna Janina Szreniawa prosi o postawienie stre8/ ochronnej D-40 w ulicach:
Sloneczna, Zeromskiego, Kopernika, Konopnickiej i Lipowej.

5. Radna Janina Szreniawa przypomniala, 2e mieszkaicy s4 informowani o azbeScie.
Mieszkaricy czekaj4 2e przyjdzie ktoi z Urzgdu i bpdzie Éciagal dachy pokryte
azbestem. IJrzqd wyst4pil do Urzgdu Marszalkowskiego i na tym koniec. Radna Janina
Szreniawa pyta, kiedy ta sprawa bgdzie rozstrzygniqta.

Ad. é.
Burmistrz Leszek Kapcia poinformowal, ze pojutrze koáczy siq staz, jaki u nas

odbywala studentka z Ukrainy. Burmistrz zaproponowal, aby umo2liwió jej przedstawienie
tego, czym zajmowala sig w Jgdrzejowie.

Pani Iryna Danilkiw - jako przedstawicielka narodu ukraiúskiego - podzipkowala za

wsparcie w czasie wyborów prezydenckich i podkreSlila, 2e bylo to bardzo wa2ne dla narodu
ukraiiskiego. Celem przebywania i pracy w Jpdrzejowie bylo nawiq¡anie partnerskiej
wspolpracy z miastem z Ukrainy. W ubieglym tygodniu Pani Iryna otrzymala telefon od
Burmistrza z miasta Nadvilno; Burmistrz jest zainteresowany wspólprac4 z Jgdrzejowem.
W szkolach i przedszkolach Pani Iryna prezentowala Ukraing, natomiast przygotowüa
foldery na temat Jgdrzejowa w jqzyku polskinl angielskim, ukraiírskim i rosyjskim, które
bqd4 sfuzyly promocji Jgdrzejowa na Ukrainie.
Burmistrz Leszek Kapcia podzigkowal Pani Irynie Danilkiw za wspólpracp.

4 d . 7 .
Nie zgloszono uwag do sprawozdania z wykonania uchwal Rady podjgtych

na poprzedniej sesji

A d . 8 .
Przewodniczqca Rady Miejskiej Elzbieta Wiéniewska poinformowala, ze

sprawozdanie z wykonania budzetu miasta i gminy Jgdrzejów za 2004 rok zostalo
przedlozone Radzie w ustawowym terminie. Sprawozdanie to zostalo równie2 przedlozone



Regionalnej Izbie Obrachunkowej w Kielcach celem zaopiniowania. Przewodnicz4ca Rady

Miejskiej poprosila o odczytanie opinii RIO o sprawozdaniu.- 
Slarbnik Gminy Bozena Ciepluch odczytala opiniE RIO o sprawozdaniu z wykonania

budzetu miasta i gminy Jqdrzejów 2a2004 rok /w zalqczeniu do protokolu/.

Przewodnicz4cy Komisji Rewizyjnej Pawel Smor4g odczl'tal wniosek Komisji

Rewizyjnej o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Miasta Jqdrzejowa za 2A04 rok

lw zalqczeniu do protokotu/.
Przewodnicz4ca Rady Miejskiej Elzbieta Wiéniewska odczytala opinip RIO o wniosku

Komisji Rewizyjnej lw zalqczeniu do protokolu/.
Przewodnicz4ca Rady Miejskiej Elzbieta Wiéniewska poprosila o szczegolowe

przedstawienie rozdysponowania rezerwy budzetowej lpozycja 4; zarzqdzenie burmistrza nr

258/.
Burmistrz Leszek Kapcia wyjaénil, 2e w dziale 700 byta dotacja przedmiotowa dla

zaktadu w kwocie 20 000 zl - dotyczy uzupelnienia Srodków, których bylo za malo na

dokoúczenie drogi przy bloku; w dziale 926 kwotg 860 zl przeznaozono na zakup sprzqtu.

LEcznie stanowilo to kwotg 20 860 zt.
Radny Andrzej Hatny zapytal ile pracowników pracuje w ZWiK.
Burmistrz Leszek Kapcia odpowiedzial, 2e w sprawozdaniu bylo podane ilu jest

pracowników w ZWiK; byta podana równiez Srednia placa. Z tego co Burmistrz pamigta

w ZWiK pracuje 69 pracowników.
Radny Andrzej Hatny przypomnial, 2e w sprawozdaniu bylo podane, iz pracuje 74

pracowników. Radny pyta, czy Burmistrz jest wprowadzany w bl4d, czy Komisja jest

wprowadzana w bl4d.
Burmistrz Leszek Kapcia poprosil Kierownika ZWiK o udzielenie odpowiedzi.
Kierownik Zbigniew Lato odpowiedzial, 2e w ZaHadzie na koniec 2004 roku

pracowalo 69 osób. W planie na 2005 rok jest 74 osoby.
Przewodniczqcy Komisji Rewizyjnej Pawel Smor4g powiedzial, ze komisja opierala

siQ na dokumentach przedlohonych przez Pani4 Skarbnik i Pana Burmistrza. Innych

dokumentów nie miata. 74 etafy nie zostaty podane ptzez cztonków Komisji lecz wynikly
z pr zedlohonych dokumentów.

Radny Andrzej Hatny powiedzial, 2e ma dalsze w4tpliwoSci, czy rzetelnie jest

sprawowany nadzlr nad Zal<\adem Wodoci4gów i Kanalizacji przez Pana Burmistrza. Radny

Hatny nie jest w stanie rozstrrygn4é gdziejest prawda. Opieraj4c sig na dokumentach, które

otrzymujq wszyscy radni ma wqtpliwoéci i te w4tpliwoÉci na sesji nie zostaly rozr¡¿iane.

Przewodnicz4ca Rady Miejskiej Elzbieta Wiéniewska wyrazila nadziejg, 2e na

nastgpnej sesji Burmistrz udzieli w tej sprawie szczegolowych wyjaénieú.
Rada Miejska w Jedr¿ejowie przystqpila do glosowania wniosku Komisji Rewizyjnej;

jednoczeSnie uchwaty w sprawie przyjpcia sprawozdania z wykonania budzetu miasta i gminy

Jgdrzejów 2a2004 rokorazudzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta Jgdrzejowa

Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalp nr )OOilIV290l05 w sprawie przyigcia
sprawozdania z wykonania bud2etu miasta i gminy Jgdrzejów za 2004 rok oraz udzielenia
ab solutorium Burmistrzowi Miasta Jqdrzej owa nastgpuj 4c4 ilo éci4 glosów.

Z a - 2 0
Przeciw - 0
Wstrzymalo sig - 1

AJchwala n¡ )OO(IV290105 w za\qczeniu do protokolu/.

Burmistrz Leszek Kapcia podzigkowal zaudzielenie absolutorium 2a2004 rok.

Przewodni czqcaRady Miejskiej Elzbieta Wiéniewska o godzinie I 120 oglosila przerwQ
trwaj4ca do godziny 1140.



Przewodnicz4ca Rady Miejskiej Elzbieta Wiéniewska przekazala prowadzenie obrad

Wiceprzewodniczqcemu Rady Miej skiej Józefowi Kqdrze.

Ad .9 .
wiceprzewodnicz4cy Rady Miejskiej Józef Kgdra. ,,Proponujp powolaó

komisjg skrutacyjnq i wnioskujg, aby kazdy klub radnych wyznaczyt po jednej osobie. Jezeli

nie bpdp widzial sprzeciwu uwa2am wniosek zaprzyjqty".
Uwag nie zgloszono.

Radna Janina Szreniawa zglosila kandydaturg radnej Marii Baraírskiej.

Radna Maria Baraúska wyrazrla zgodp.

Radny Adam Wójcik zglosil kandydaturp radnego Stefana Fiutka.
Radny Stefan Fiutek wyrazil zgodg.

Radny Alfred Biul.y zglosil kandydaturp radnego Krzysztofa Swietlika.
Radny Krzysztof Swietlik wyrazil zgodg.

Radny Jan Zigbiúski w imieniu Bloku Samorzqdowego zglosil kandydaturg radnego

Krzysztofa Chafupki.
Radny Krzysztof Chatupka wyrazii zgodg.

Rada Miejska w Jpdrzejowie przyjgta sklad komisji skrutacyjnej nastgpujqca iloécia

glosów:
Z a - 1 9
Przeciw - 0
Wstrzymalo sig - 2

Do skladu komisji skrutacyjnej zostali wybrani radni: Maria Baranska, Krzysztof

Chalupka, Stefan Fiutek i Krzysztof Swietlik.

Radca Prawny Danuta Kiwiorska zaproponowala, aby komisja po ukonstytuowaniu

sig, opracowala zasady odwolania, które podda pod przeglosowanie Rady.

Wiceprzewodnicz4cy Rady Józef Kpdra o godzinie 1205 oglosil przerwg trwaj4c4 do
godziny 1225.

Wiceprzewodnicz4cy Rady Józef Kqdra udzielil glosu komisji skrutacyjnej i poprosil

o dokladne i szczegolowe objainienie sposobu glosowania.
Radna Maria Barañska poinformowa\a,2e komisja skrutacyjna w skladzie:

Maria Baraúska - przewodniczqca komisji
Krzysztof Chatupka - czlonek
Stefan Fiutek - czlonek
Krzysztof Swietlik - czlonek
opracowala zasady glosowania w sprawie odwolania przewodniczqcej Rady Miejskiej

w Jqdrzejowie. Radna Maria Barafiska odczytata zasady odwolania przewodniczqcej Rady

Miejskiej w Jgdrzejowie iw zal4czeniu do protokolu/.
Uwag nie zgloszono.

Przewodniczqca komisji skrutacyjnej Maria Baraúska poinformowala" ze glosowanie

bpdzie sig odbywalo w ten sposób, ze czlonek Komisji Krzysztof Swietlik bgdzie wyczytywai

5



radnych z listy; radni bpd4 otrzymywaé,karty do glosowania. 54 udostgpnione dwie kabiny.
Po oddaniu glosów dwie kolejne osoby b9d4 oddawaly swoje glosy.
Komisja skrutacyjna przeprowadzl\atajne glosowanie w sprawie odwolania przewodniczqcej
Rady Miejskiej w Jgdrzejowie Elzbiety Jolanty WiSniewskiej.

Wiceprzewodniczqcy Rady Józef Kpdra o godzinie 1235 oglosil 5 minut przerwy na
ustalenie wyniku glosowania i sporz4dzenie protokolu przez komisjg skrutacyjnq.

Przewodnicz4ca komisji skrutacyjnej Maria Baraúska odczytala protokol komisji
skrutacyjnej lw zal4czeniu do niniejszego protokolu/.

Wyniki glosowania w sprawie odwolania przewodnicz4cej Rady Miejskiej w Jpdrzejowie:
Za
Przeciw

-  1 1
- 1 0

Wstrzymalo siq - 0

Rada Miejska w Jpdrzejowie powzipla uchwalg nr )OOüIV291/05 w sprawie
o dwolania Przewodniczqcego Rady Miej skiej w Jgdrzej owie.
AJchwala n¡ X)OflIVzgIlOs w zalqczeniu do protokofui.

Radna Elzbieta WiÉniewska podzigkowala za dotychczasow4 wspolpracg;
powiedziala, 2e z pokorq przyjmuje demokratyczny werdyl*. i zyczy wszystkiego najlepszego
swojemu nastqpcy.

Ad. 10.
Radny Andrzej Hatny zglosil kandydaturg radnej Ewy Ptasznik na przewodnicz4cq

Rady Miejskiej w JEdrzejowie.
Radna Ewa Ptasznik wyrazila zgodg na kandydowanie.
Wigcej kandydatur nie zgloszono.

Wiceprzewodnicz4cy Rady Józef Kgdra o godzinie 1250 oglosil 10 minut przervüy.

Radna Maria Baraiska odczytala zasady gtosowania w sprawie wyboru
przewodnicz4cej Rady Miejskiej w Jgdrzejowie /w zalqczeniu do protokotu/ opracowane
przez komisjg skrutacyjn4. PrzewodniczEca komisji skrutacyjnej wyjaÉnila, ze zostaly
opracowane takie zasady, poniewaz uchwala Rady Miejskiej w Jgdrzejowie z dnia 27
listopada 2002 roku ustala zasady wyboru przewodnicz4cego Rady Miejskiej, ale zostaly tam
zawarte zasady dla zgloszonych kilku kandydatów, a teraz jest zgloszony tylko jeden
kandydat.

Radna El2bieta Wiéniewskazapyta*a, czy wuLniejsze seustalenia komisji skrutacyjnej,
czy uchwala w UIIQZ Rady Miejskiej w JEdrzejowie z dnia 27 listopada?}}Z roku w sprawie
ustalenia regulaminu wyboru przewodnicz1cego i wiceprzewodnicz4cych Rady Miejskiej
w Jgdrzejowie.
Poniewaz w tym czasie na sali obrad nie byla obecna radca prawny, odczekano kilka minut,
apo przybyciu Pani Danuty Kiniorskiej radna Elíbieta Wióniewska ponowila swoje pytanie:
który akt pramy jest wy2szego rzgdu; czy uchwala Rady Miejskiej z dnia 27 listopada 2002
roku, która ustala inne kr¡eria wyboru przewodniczqcego, czy propozycja komisji
skrutacyjnej.

Radca Prawny Danuta Kiwiorska odpowiedziala, 2e najwazniejszy jest statut, a statut
reguluje tak, jak proponuje w taj chwili komisja. Uchwaia byla na pierwszej sesji, gdy jeszcze
statut nie zostal uchwalonv.



Rada Miejska w Jgdrzejowie przyj$a zasady wyboru przewodniczqcej Rady Miejskiej
w Jgdrzejowie opracowane pÍzez komisjg skrutacyjn4 nastgpujqc4 iloÉciE glosów:

Z a - 1 8
Przeciw - 2
Wstrzymalo sig - 1

Komisja skrutacyjna przeprowadzila
przewodnicz4cej Rady Miejskiej w Jgdrzejowie

tajne glosowanie w sprawie wyboru

Wiceprzewodnicz4cy Rady Józef Kqdra o godzinie 1320 oglosil 10 minut przerry na
ustalenie wyniku glosowania i sporz4dzenie protokolu przezkomisjg skrutacyjn4.

Sekreta¡z obrad Ryszard Dzwonek zapytal, czy to, ze nie wszyscy radni wchodzili do
kabiny w czasie glosowania ma wplyw na waZno$ó glosowania.

Radca prawny Danuta Kiwiorska odpowiedziala, 2e nadzorowania przebiegu
glosowania zostala wybrana komisja skrutacyjna. Nie ustalono równie2 w zasadach czy majq
radni wchodzió do kabiny, czy nie. W zr¡¿iqzku z tym jest to rzecz dyskusyjna, ale zdaniem
Pani Kiwiorskiej - nie, bo nie bylo ustalone,2e muszq wchodzió do kabiny.

Radny Wojciech Bilewicz przypomnial, 2e bylo na pocz4tku powiedziane, ze jezeli
ktoé chce skorzystaó, to jest kabina. Tak komisja skrutacyjna postawila ten problem.

Przewodniczqca komisji skrutacyjnej Maria Baranska odczyl"ala protokol komisji
skrutacyjnej lw zal1czeniu do niniejszego protokolul.

Wyniki glosowania w sprawie wyboru przewodniczqcej Rady Miejskiej w Jgdrzejowie:
Z a - 1 2
Przeciw - 9
Wstrzymalo sig - 0

Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalp nr )OOilIV292l05 w sprawie wyboru
Przewodniczqcego Rady Miej skiej w Jgdrzej owie.
AJchwala nr )OOilIV292l05 w zalqczeniu do protokofu/.

Wiceprzewodnicz4cy Rady Józef Kgdra zlozyl gratulacje Przewodniczqcej Rady
Miejskiej Ewie Ptasznik i przekmal jq prowadzenie obrad.

Przewodniczqca Rady Miejskiej Ewa Ptasznik podzigkowala w imieniu wszystkich
radnych Pani El2biecie Wiéniewskiej za dotychczasowq pracg w pelnieniu funkcji
przewodnicz4cej Rady Miejskiej i zlo|yta Zyczenia dalszych sukcesów w pracy i áyciu
osobistym. Przewodnicz4ca podzigkowala wszystkim radnym, którzy wzigli vdzial
w glosowaniu, komisji skrutacyjnej za mozoln4 prace, wiceprzewodnicz4cemu Józefowi
Kpdrze za sprawne przeprowadzenie tej czqÉci sesji.

Burmistrz Leszek Kapcia pogratulowal wyboru i 2yczyl du2o satysfakcji z tego
trudnego stanowiska. Burmistrz podzipkowal Pani WiSniewskiej za trud, jaki wlozyla
w dotychczasowe prowadzenie i v,ryrazil nadziejg na mozliwoSó kontynuowania tego,
co zaczete.

Przewodniczqaa Rady Ewa Ftasznik wyrazila nadziejq na szerokq wspótpracg zarówno
ze wszystkimi radnymi ponad wszelkimi podzialami, ze wszystkimi mieszkaúcami zarówno
indywidualnie jak i reprezentowanymi przez ugrupowania, stowarzyszenia, ntriagk|
z Burmistrzem, jego zastgpcami i pracownikami Urzpdu.

Ad. 11.
Uwag nie zgloszono.



Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalg nr )OfXIIIl293l05 w sprawie

odwolania Przewodniczgcego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Jpdrzejowie nastqpuj4c4
iloéci4 glosów:

z a - 1 3
Przeciw - t
Wstrzymalo sip - 'l

AJchwala nr )OCXIIV293105 w zal4czeniu do protokoiu/'

Ad. 12.
Przewodnicz4ca Rady Miejskiej Ewa Ptasznik zapytala radcq prawnego, czy moíebyé

komisja skrutacyjna wybrana na pocz4tku sesji-
Radca prawny Danuta Kiwiorska uzalehntla to od wyrazenia zgody przez komisjq

skrutacyjnq.
Przewodniczqca Rady Ewa Ptasznik zapytala cztonków komisji skrutacyjnej czy

wyra2ajqzgodg na dalsze prace w komisji skrutacyjnej
Czlonkowie komisji skrutacyjnej: Maria Baraúska, Krzysztof Swietlik, Krzysztof Chalupka

i Stefan Fiutek kolejno wyrazili zgodq na dalsz4 pracq w komisji skrutacyjnej

Rada
glosów:

Za

Miejska w Jgdrzejowie przyjqla sklad komisji skrutacyjnej nastqpuj4c4 iloSci4

Przeciw
Wstrzymalo siq

- 2 0
- 0
- l

Do skladu komisji skrutacyjnej zostali wybrani
Chalupka, Stefan Fiutek i Krzysztof Swietlik.

Przewodniczqaa Rady Miejskiej Ewa Ptasznik
przerwy na pfzygotowanie kart do glosowania.

radni: Maria Baraúska, KrzYsztof

o godzinie 1345 oglosila 5 minut

Przewodniczqca komisji skrutacyjnej Maria Baraiska odczytala zasady glosowania

w sprawie odwolania wiceprzewodniczqcych Rady Miejskiej w Jgdrzejowie /w zalqczeniu do

protokolu/.
Uwag nie zgioszono.

Rada Miejska w Jgdrzejowie przyjqla zasady glosowania w sprawie odwoiania

wiceprzewódni.rq.yrh Rady Miejskiej w Jgdrzejowie opracowane przez komisjq skrutacyjn4

nastqpuj qc4 ilo SciA glo sów :
Za
Przeciw
Wstrzvmalo sie

Komisja skrutacyjna przeprowadzrla tajne glosowanie w sprawie odwolania

wiceprzewodnicz4cych Rady Miej skiej w Jqdrzejowie.

Przewodniczqca Rady Miejskiej Ewa Ptasznik o godzinie 1400 oglosila 10 minut

przerwy na ustalenie wyniku glosowania i sporz4dzenie protokolu przez komisjp skrutacyjn4.

Przewodnicz4ca komisji skrutacyjnej Maria Baranska odczytala protokol komisji

skrutacyjnej lw zal.qczeniu do niniejszego protokoh/.

Wyniki glosowania w sprawie odwolania wiceprzewodnicz4cego Rady Miejskiej

w Jgdrzejowie Józe.fa Kpdry:

1 8
0
a
J



Za
Przeciw
Wstrzymalo siq
Niewainych glosów

Wyniki glosowania w
w Jpdrzejowie Teofila Sqka

Za
Przeciw
Wstrzymalo sig
Niewainych glosów

1 0
1 0
0

- 1

Komisja skrutacyjna stwierdzila 2e:

Miejskiej w Jgdrzejowie;

w JEdrzejowie.

Wiceprzewodnicz4cy Rady Józef Kqdra podzigkowal wszystkim, zarówno glosuj4cym za

jak i przeciw odwotaniu.

Rada Miejska w Jgdrzejowie powzipla uchwalg nr )OOilIIlz94lO5 w sprawie

odwolania wiceprzewodniczqcego Rady Miej skiej w Jgdrzejowie.

/LTchwala nr )OOüIV294105 w zalqczeniu do protokotu/.

przewodni czqcaRady Ewa Ptasznik o godzinie 1415 oglosila 10 minut przerwy.

sprawie odwolania wiceprzewodnicz4cego Rady Miejskiej

1 2
8
0

- 1

radnego Pawla Smor4ga na

w porozumieniu z kolegami

Ad. 13.
Radny Krzysztof Swietlik zglosil kandydaturp

wiceprzewodni czqcego Rady Mi ej ski ej w Jgdrzej owie.
Radny Adam Wójcik w imieniu klubu SLD

z S amoobro ny zglasza kandy d aturp Alfreda B ialego'
Radny Pawel Smor4g wyrazil zgodg na kandydowanie-
Radny Alfred Bia+y nie wyrazil zgody na kandydowanie'

Wipcej kandydatur nie zgloszono.

Radna Maria Baraúska -w zwi4zku z nieobecnoÉciq radnego Krzysztofa Chafupki-

zapytala, czy komisja skrutacyjna mo2e pracowaó w skladzie trzyosobowym'
Radca prawny Danuta Kiwiorska odpowiedziala, irc moZe, ale Rada musi to

przeglosowaé.

Rada Miejska w Jpdrzejowie przyjqla sklad komisji skrutacyjnej nastppuj4c4 iloici4

glosów:
Za
Przeciw
Wstrzymalo sip

- 2 0
- 0
- 0

Do skladu komisji skrutacyjnej zostali wybrani radni: Maria Baraúska, Stefan Fiutek

i Krzysztof Swietlik.

przewodni czqca Rady Miejskiej Ewa Ptasznik o godzinie 1435 oglosila 10 minut

przerwy na przygotowanie kart do glosowania.



przewodni czqca komisji skrutacyjnej Maria Baraáska odczytala zasady glosowania

w sprawie powolania wiceprzewodniczqcego Rady Miejskiej w Jgdrzejowie /w zalqczeniu do

protokolu/.
Uwag nie zgloszono.

Rada Miejska w Jpdrzejowie przyjpta zasady glosowania w sprawie powolania

wiceprzewódni"r4".go Rady Miejs[iej w Jpdrzejowie opracowane przez komisjp skrutacyjn4

nastgpuj 4c4 ilo éci4 glosów.
z a - 2 0
Przeciw - 0
Wstrzymalo siq - 0

Komisja skrutacyjna przeprowadzll.a tajne glosowanie w sprawie odwoiania

wiceprzewodnicz4cych Rady Miej skiej w Jgdrzej owie

przewodnicz4ca Rady Miejskiej Ewa Ptasmik o godzinie 1455 oglosila 10 minut

przerwy na ustalenie wyniku glosowania i sporz4dzenie protokolu przezkom\sjq skrutacyjn4.

przewodniczqaa komisji skrutacyjnej Maria Baraúska odczltala protokol komisji

skrutacyjnej lw zalqczeniu do niniejszego protokolu/.

Wyniki glosowania w
Pawla Smor4ga:

Za
Przeciw
Wstrzymalo sig

sprawie wyboru wiceprzewodnicz4cego Rady Miejskiej w Jgdrzejowie

Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalg nr )OOilIV295l05 w sprawie wyboru

Wiceprzewo dni czqcego Rady Mi ej skiej w Jpdrzej owie -

AJchwala nr )OO(IV295105 w zalqczeniu do protokotu/.

Ad. 14.
Uwag nie zgloszono.- 

Rada Miejska w Jqdrzejowie powziqla uchwalE nr )OOilIV296l05 w sprawie

odwolania Przewodni 
"tq""go 

Komisji Budzetu i Mienia Komunalnego Rady Miejskiej

w- Jgdrzejowie nastgpuj4cq iloéci4 glosów:
- 1 2

Przeciw - 7
Wstrzymalo sig - 1

AJchwala nr )OOilIV296lO5 w zal4czeniu do protokotu/.

Ad. 15.
Radny Stanislaw Barafiski zglosil kandydaturg radnego Andrzeja Hatnego na

przewodniczecego Komisji Budzetu i Mienia Komunalnego.^ 
Radny Ádu* WOltit zvwócit uwagQ na $ 54 Statutu Gminy Jpdrzejów

,,Przewodnicz4cego komisji wybiera i odwoluje rada spoéród czlonków komisji."
Radca prawny Danuta Kiwiorska przypomniala $ 54 Statutu Gminy Jpdrzejów; Nikt

przecie1 nie wiedzial kto bgdzie zgloszony na przewodnicz4cego, stqd trudno przewidzieó

tylo. Jeéli Pan Hatny nie jest czlonkiem Komisji, to najpierw musi byÓ wybrany do skladu

Komisji. W zwie¡ku z tynq ze w dzisiejszym porzqdku obrad zostal wykreélony punkt

dotycz4cy zmianw skladach komisji, nie mo2e to nastqpió na dzisiejszej sesji'

1 0

- t 2
- 8
- 0

Za



Przewodnicz4ca Rady Ewa Ptasznik wyrazila w4tpliwoóó, czy nie powinno byó

zapisane, 2e spoÉród czlonków Rady, a nie spoéród czlonków komisji' Co nale2y zrobiÓ

w takiej sytuacji?
Radca prawny Danuta Kiwiorska odpowiedziala, ie nalezy wybraó spoSród skladu

Komisji. pani Kiwiórska dodala, 2e Pan Urójcik zostat odwolany, ale czlonkiem Komisji

porortui. nadal i Komisja dzia\aw skladzie pelnym. Nie ma zadnych przeszkód, aby wybraÓ

przewodniczecego spoÉród skladu Komisji.
Radny Wojci"ch Bilewicz zlo:,yt wniosek o odrzucenie glosowania nad tym, czyli

o przeglosowanie, Zeby nie glosowaó powolania nowego przewodniczqcego Komisji,

ponieriaz najprawdopóaoUni.¡- na nastgpnej sesji bqdzie zgloszony wniosek o zmianq

czlonków Komisji i wtedy mo2e powotamy przewodniczqcego'
Radca prawny Dánuta Kiwiorska uwaza, 2e bqdzie to niemozliwe, dlatego, 2e aby

kogokolwiet< o¿wota¿, musi taki wniosek postawió przewodnicz4cy za zgodq catej komisji.

olitego nalezy dzii wybraó przewodnicz4cego komisji, poniewaZ komisja nie bgdzie mogla

pracowaó.
Radny Wojciech Bilewicz üwa2a, ze komisja bgdzie mogla pracowaÓ przy pomocy

zastQpcy.- 
Radca prawny Danuta Kiwiorska przyznala racjg, ale zwrócila uwagQ, ze zastqpca nie

mo2e zglosió 
-wniosku 

o odwolanie kogokolwiek. Moze to zrobió tylko przewodnicz4cy

komisji po akceptacji czlonków komisji - taki pañstwo umieéciliécie zapis w Statucie.
- 

Radny Ryszard Dzwonek zglasza kandydaturg radnego Adama Wójcika na

przewodniczqcego komisji Budzetu i Mienia Komunalnego.
Radny Stanislaw baraúski zgj.aszakandydaturg radnego Andrzeja Hatnego na czlonka

Komisji Budzetu i Mienia Komunalnego.
Radca prawny Danuta Kiwiorska powiedziala,

komplet, wiEc nie mo2na zwigkszaó tego skladu bez

skladu liczbowego komisji.

2e radn\ uchwalili uchwalq sklad - jest
uprzedniej zmiany uchwaly w sprawie

przewodniczqcaRady Ewa Ptasznik o godzinie 1510 oglosila 5 minut przerwy.

Obrady wznowiono o godzinie 15".

Radna Janina Szreniawa üo|y\arezygnacjg z Komisji Budzetu.

Rada Miejska w Jqdrzejowie glosowala wniosek radnego Ryszarda Dzwonka

o powolanie na przewodniczqcegó fomii¡i Budzetu i Mienia Komunalnego radnego Adama

Wójcika:
Z a - 7
Przeciw
Wstrzymalo sig

T2
I

Wniosek nie zostal przyjqty.

Przewodniczqca Rady Ewa Ptasznik poinformowal4 ze na nastqpnej sesji Rada bqdzie

przyjmowaó rezygnacjg, uzupelniaó sklad i przeglosowpraó wybór przewodniczqcego.

Radny Wojciech Bilewicz ztolytrezygnacjg z Komisji Porz4dku Publicznego.
Radna Maria Baraúska zlo¡ylarezygiacjq zprarcy w Komisji Gospodarki Komunalnej

i Porz4dku Publicznego.

Ad. 16.
Radna Janina Szreniawa zglosila kandydaturp radnego Stanislawa Baraúskiego na

Przewodnicz4cego Komisj i Rewizyj nej.
Radny Stanislaw Barañski wyrazil zgodg.

'  
1 1



Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalg nr X)OilIV297105 w sprawie wyboru
Przewodniczqcego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Jgdrzejowie nastQpujacq iloéci4
glosów

Za
Przeciw - 7
Wstrzymalo sip - 0

AJchwala nr )OOflII/zg7105 w zal4czeniu do protokofu/.
Radny Stanislaw Baraúski podzipkowal za wybór, obiecal, 2e bgdzie wspólpracowal

ze wszystkimi klubami i postara sip nie zawieéó.

Ad. 17.
Uwag nie zgloszono.

Rada Miejska w Jgdrzejowie powziqla uchwalq nr )OCXIIV298/05 w sprawie
odwoiania Przewodnicz4cego Komisji Gospodarki Komunalnej i Porzqdku Publicznego Rady
Miejskiej w Jqdrzejowie nastgpujqcq iloÉci4 glosów:

-  1 3
Przeciw - 7
Wstrzymalo sip - 0

üchwala nr XX)üII/298105 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad. 18.
Radca prawny Danuta Kiwiorska powiedziala, 2e je2eli kandydat bgdzie zgloszony

z obecnego skladu Komisji, to nie ma przeszkód.
Radca prawny wyjaÉnila, 2e je2eli nie jest zg).oszona 2adna kandydatura, to nie mo2e

byó glosowana uchwala.
Wiceprzewodniczqcy Rady Pawel Smor4g zglosil kandydaturg radnego

na przewodniczqcego Komisji Gospodarki Komunalnej i Porz4dku Publicznego.
Przewodniczqca Rady Ewa Ftasznik zvtríctla uwagg, ze radny Teofil

czlonkiem Komisji Gospodarki Komunalnej i Porz4dku Publicznego. Uchwala
podjpta z powodu braku z$oszeir.

-  1 3

Za

Teofila Spka

Sgk nie jest
nie mo2e byó

Przewodnicz4caRady Ewa Ptasznik zapytal.a, czy radni Zyczqsobie przerwy na relaks.
Radni wiEkszoéci4 glosów opowiedzieli siq za^przerw4 do godziny 16".

Przewodniczqca Rady Ewa Ptasznik o godzinie 15* oglosila przerwg trwajqca do godziny
1620.

Ad. 19.
Obrady kontynuowano przy obecnoéci na sali obrad 18 radnych.
Radny Stanislaw Baranski proponuje, aby zastanowió sig nad przeznaczeniem tych

érodków. Nie bylo powiedziane, ze te pieni4dze maj4 byó na plywalnig, tylko do dyspozycji
Rady. Dobry gospodarz powinien poczekaó na remont. Dzisiaj, kiedy zaklad jest w dobrym
stanie, burzyó go, zeby ,,wpakowaé" 200 tys., kiedy gdzie indziej jest wiele innych,
potrzebniejszych spraw? Mamy ju2 strzelnicp i tor saneczkowy, mamy miasteczko ruchu
i wiele innych rzeczy, które mialy byó. Pieni4dze wydane i nic z tego nie ma Czy mamy
jakiekolwiek lodowisko na terenie miasta? Nie ma. Mamy trzy rzeki, ale do budowy mostów,
bo jako takich, to nie ma. Przyjdzie ok¡es zimowy i dzieci nie majq gdzie pojeádzió na
ly:Zwach. Poza tynU gdybyúmy to zaplanowali, bylaby nadzieja, 2e otrzymamy
dofinansowanie, a terae musimy robió wlasnym kosztem. Radny prosi o zastanowienie sig,
ewentualne odsunigcie tej sprawy w czasie i przemyilenie sposobu zagospodarowania tych
pienigdzy.

Radna Elzbieta WiSniewska zapytala, czy zostalo podpisane ze Spolecznym
Komitetem Budowy Gazoci4gu w Jgdrzejowie jakieé porozumienie dotyczqce przekazania

l 2



tych pieniqdzy; jeSli zostalo takie porozumienie podpisane, a SKBG chcial przekazaÓ te

pieni4dze na iakie, a nie inne cele, to Rada w glosowaniu sig opowie, na co te pieni4dze

pÍzeznaczyó. Czy zostalo coé takiego podpisane, czy jest to dyspozycja Burmistrza?

Radna Maria Baraíska zapyfala, czy ta kwota wystarczy na rozbudowq ptyr,valni.

Radny Teofrt Sqk proponuje, aby te irodki przeznaczyó na wsparcie inwestycji

drogowych; mamy 37 solectw i drogi s4 zniszczone.- 
iadny Andrzej Hatny przypomni al, 2e w uzasadnieniu do uchwaly przywolane jest, ze

wybudowanie brodzika i rury ptzyczyni sig do poprawy wyniku finansowego. Czy

przeprowadzono jak4é symulacjg? Czy zmniejszy to koszty piywalni? W dzisiejszych

materialach widzimy, ze plywalnia ma dochody, które daleko odbiegajq od wysokoÉci

pozwalaj4cej pokryó wynagrodzenia pracowników. Mam obawy, 2e ta rozpiptoéó

w nastgpnych latach bgdzie jeszcze wigksza. Na czym opierano to stwierdzenie, 2e inwestycja

poprawi stan finansów plywalni?
Burmistrz Leszek Kapcia odpowiedz\al,2e rozmowy na temat pienigdzy SKBG trwaj4

prawie rok. Pieniqdze nie mógly byó w dyspozycji do czasu ustalenia pelnomocnictwa. W tej

chwili te pieni4dze se w dyspozycji Rady. Byla sugestia Komitetu, 2e poniewaí pieniqdze

byly zbieranr ná cel wspólny, wiqc powinny byó wydane na cel wspólny. W porozumieniu

z pracownikami zaproponowalem, 2eby przeznaczyó to na plywalnig, poniewaz jest to jedyny

obi"kt na terenie gminy, i nie tylko gminy, gdzie siQ mo2na bezpiecznie k4paó.

Zapotrzebowanie wzrasta, co wynika ze sprawozdaá finansolvych. Zapotrzebowanie na naukq

ptywania równiez jest wigksze, a nie mamy moZliwoéci nauki plywania najmlodszych, mimo,

2e ftzeba pewne nawyki wyksztalcaó i taki jest cel. Wiemy, Ze wielu mieszkaúców naszego

miasta jeúdzi do aquaparków, tam gdzie sq brodziki i atrakcje. Nasza plywalnia na pewno jest

atrakcyjna, ale na niáj nie moZna nauczaó najmlodszych i jest przeznaczona do plywania

systematycznego. Dlatego widzimy tak4 potrzebg. Byl robiony aud¡ zarówno energetyczny

oraz ocena mozliwo$ci wybudowania brodzika. Czy to poprawi i na ile poprawi wynik

finansowy bedzie zaleaalo od tego, jak bqdziemy zachEcaó i w jaki sposób bqdziemy

ksztaltowaó finanse. Nie ma plywalni na terenie Polski, która bylaby dochodowa i przynosila

zysk. Z reguly s4 to inwestycje, która musz4 byc dofinansowane, poniewaZ nie da siQ

p,rzeliczyc wplywu nauki plywania i chodzenia na plywalnig na zdrowotnoSÓ; to jest

niewymierne. Paústwo bgdziecie decydowaó, czy Lrtrzymywaó obiekt, czy go zattknqó, czy

ograniczyó i nie doplacaó do tego. Staram sip Paistwa przekonaó do tego, abyémy wydali
jeszcze trochg pienigdzy. Miejsce sig na tyle uatrakcyjni, 2e bgdzie mozliwoéó uzyskania

wigkszych dochodów. OczywiÉcie bede i koszty, bo inaczej trzeba bpdzie dogrzewaÓ

i utrzymywaó brodzik. Nalezy sig liczyó ze zwigkszeniem zatrudnienia; chc4c zagwarantowaÓ

bezpieczeústwo bgdziemy musieli to romtuhaó. Jak to sig bpdzie bilansowaó, zaleiy migdzy

innymi od jakoéci éwiadczonych ustug i zapotrzebowania na tego typu usfugi. Tego na dzieú

dzisiejszy do koica nie moZna przewidzieé.Patrzqc na s4siednie plywalnie posiadaj4ce tego

typu urz4dzenia widaó, 2e rodnc musi przej$ó z mabm dzieckiem, aby ono przyszlo. Jest to

wigc juz dwie osoby. Rodzic rezygnuje z przyjícia tu, poniewaz nie ma mozliwoéci

bezpiecznej nauki plywania. Sq to érodki, klóre nie byty zaplanowane w budzecie, dlatego
proponujg takie przeznaczenie. Ile to bpdzie kosztowalo na dzieú dzisiejszy nie wiadomo, bo

trzeba opracowaó koncepcjq i kosztorys i wtedy dopiero mo2emy mówió o kosztach.
Z pobieanych wyliczeú wynik4 ze te pieni4dze gwarantowalyby wykonanie, Nie jesteÉmy

w stanie przewidzieé, jakie bgd4 ceny w przetargach. Przewidujemy równie2 t"o, 2e mamy

szansQ ubiegania sig o dofinansowanie maj4c wlasne érodki i bgdziemy starali sig skorzystaó.
Paistwo musicie zdecydowaó na jaki cel wspólny te pieniqdze pÍzeznaczyÓ. Ia uwa'2am,
2e du2o jul dololyliémy do ptywalni i dokiadamy co rok; jest mo2liwoéó uatrakcyjnienia
i pokazania, ze równie2 u nas mo2nainaczej spgdzaó czas. Porozumienia jako takiego nie ma,
poniewaz Komitet przezrrrcza te pieni4dze na cel wspólny, nie okreélajqc wyraánie, jaki

to cel.
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Radna Janina Szreniawa przypomniala, 2e jak byNa rozpoczqta budowa plywaini,
to brodzik mial byó zrobiony. W zeszlym roku kierownik tez dostal pieni4dze na brodzik
z funduszu alkoholowego i z budzetu gminy. Radna wnioskuje o odlozenie sprawy tych
pienigdzy na póániejszy termin.

Przewodnicz4ca Rady Ewa Ptasznik powiedziala, 2e ta uchwala i przeznaczenie przez
Burmistrza tych pienipdzy na brodzik dla dzieci budzi duzo kontrowersji wSród radnych. Nie
bylo to konsultowane w szerokim rozumieniu z Radq Miejsk4. JesteSmy w kontakcie
z mieszkaúcami, znamy ich potrzeby i byó mo2e doszlibyémy do consensusu, aby daó
te pieni4dze na potrzeby bardzo pilne w naszej gminie. Tych potrzeb jest bardzo wiele, do
tego dochodz4 mieszkania komunalne, które w niektórych wypadkach sig sypi4 ludziom na
glow'g. Moze bySmy to przedyskutowali. Uchwalg mo2emy przeglosowaó i wyniki
glosowania bpdq Éwiadczyly o racjach. Wniosek radnej Szreniawy nie jest do koúca czytelny.
Panie wnioskuje, 2eby j eszcze przekonsultowaó?

Radna Janina Szreniawa potwierdzila.
Radna Elzbieta WiÉniewska powiedziala, 2e propozycje uchwal, które dostaje

przewodniczqcy od Burmistrza przekazywane se na komisje celem wlaSnie konsultacji.
Komisje pracowaly, wipc nie mówmy, 2e nie przekazalam materialów na komisje.

Przewodnicz4ca Rady Ewa Ptaszn\k przyznala, 2e wlpowiedziala sip w swoim
imieniu. Uczestniczyla w pracach komisji, widziala, jakie byly zdania komisji, w której
pracach uczestniczyla. Pani Przewodniczqca miala na myéli szerok4 konsultacjp spoleczn4
przed podaniem radnym projektu uchwaly. Takich konsultacji bez uchwaty nie bylo.
DostaliÉmy uchwalg z uzasadnieniem z konkretnym przeznaczeniem tych pieniEdzy. Pani
Przewodniczqca poprosila Burmistrza, aby wydatkowanie pienigdzy, jakie przychodz4
do budzetu bylo konsultowane przed przygotowaniem uchwaly.

Burmistrz Leszek Kapcia powiedzial, ie rontmie, i2 kazde wydawanie pienigdzy
budzi kontrowersje. Po to byla przedstawiona propozycja, aby radni zdecydowali, na jaki cel
wydaó te érodki. Burmistrz przypomnial, ze Komisja Budzetu zaopiniowala pozytywnie
projekt uchwaly, a pozostale komisje nie zglosily uwag do propozycji. Na wszystkich
komisjach sprawa ta byta poruszana.

Rada Miejska w Jgdrzejowie glosowala nad Uchwal4 w sprawie zmian w bud2ecie
miasta i gminy na 2005 rok.

Z a - 7
Przeciw - 11
Wstrzymalo sig - 0

Uchwala nie zostala podjpta.

Radna El2bieta WiÉniewska powiedzial4 Zejest zbulwersowana faktem, i2 ta uchwala
nie przesrla, a ntiaszcza dziwi sig nauczycielom, nt¡laszcza nauczania pocz4tkowego, którzy
doskonale sobie zdajq sprawQ, w jakiej kondycji s4 dzieci. Ten brodzik dopomóglby nie tylko
w rehabilitacji tych dzieci, ale równiez w tym, 2e dziecko nauczywszy sig plywania w malym
brodziku poszloby na duzy basen- Wiemy o tynL 2e dzieci sig boj4 wody, 2e Jgdrzejów jest
polozony daleko od wody. Czy ktoÉ broni partykularnych interesów? Mówiliécie Paistwo
dzisiaj o politykowaniu. Ja w tej chwili powiem, Ze to jest politykierstwo.

R¿dna Maria Baraóska: ,,Poniewa'Z pani radna ntróctla sig praktycznie bezpoérednio
do mnie, chcialam powiedzieó, ze nigdy nie komentowalam Pani glosowaú, czy to
w sprawach szkoly, czy to w sprawach innych. Proszg nie robió sobie osobistych wycieczek
w stosunku do mojej osoby. Wolno mi mieó swoje zdanie w tej kwestii. Uwr2an4 2e
plywalnia to jest plywalnia, nie jest to basen rekreacyjny, a poniewa| pieni4dze, k1óre sq
przeznaczone na ten cel, nie wiadomo do koúca czy wystarcz4 nie jest to decyzja do koúca
zamkniqta. Zastanowimy siq i zdecydujemy, na co te pieni4dze zostan4 przekazane. Proszp
nie komentowaó czyichS glosowan" bo my do tej pory tego zeémy nie robili."
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Radna Janina Szreniawa, mvracajqc sig do radnej Elzbiety Wiéniewskiej: ,,Pani mówi,

ze to jest dla dobra dziecka? 10 lat prosze zeby bylo lodowisko. Bylo 10 nauczycieli w Radzie

i zrobiliécie coÉ dla dobra dziecka? Dzisiaj Pani mówi, 2e plywalnia jest dla dobra dziecka?

Jest dla dobra dziecka, ale z tej strony tez niech Pani spojrzy i niech Pani nie mówi, ze to jest

polityka."

Ad .20 .
Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w Jqdrzejowie powzigla uchwalq nr X)OüII/299I05 w sprawie

uchwalenia Gminnej Strategii Rozr,vi4zywania Problemów Spolecznych nastgpujEc4 iloici4

glosów:
Z a - 1 8
Przeciw - 0
Wstrzymalo sig - 0

AJchwala nr )OOflIVzgglAS w zalqczeniu do protokotu/.

Ad .21 .
Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w Jgdrzejowie powziqta uchwalp nr )OOOIV300I05 w sprawie zasad

usytuowania na terenie gminy miejsc sprzedaZy i podawania napojów alkoholowych

nastppuj4c4 ilo Éci4 glosów.
Z a - 1 7
Przeciw - 0
Wstrzymalo sip - 0

AJchwala nr )OO(IV300/05 w za\qczeniu do protokolu/.

Ld.22.
Przewodnicz4ca Rady Miejskiej Ewa Ptasznik sprecyzowala zapis w $ 1:

,,Pozytyr;vnie opiniuj e. . . "
Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalg nr. )OOilIU301l05 w sprawie

wyraienia opinii dotycz4cej likwidacji szpitala im. Jgdrzeja Sniadeckiego w Katowicach,

dzialajqcego jako samodzielny publiczny zabJad opieki zdrowotnej nastgpuj4c4 iloSci4

glosów:
Z a - 1 0
Przeciw - 5
Wstrzymalo sig - 3

AJchwala n¡ )OO(IV30I/05 w zal1czeniu do protokolu/.

Ad.23.
Przewodnicz4ca Rady Miejskiej Ewa Ptasznik sprecyzowala zapis w $ 1:

,,Pozytywnie opiniuje. . . "
Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigta uchwalg nr )OOflIV302l05 w sprawie

wyraaenia opinii dotyczqcej likwidacji Samodzielnego Publicznego Zakladu Opieki
Zdrowotnej Szpitala im. Prof. Emila Michalowskiego w Katowicach nastppujqcq iloSciq

glosów:
Z a - 1 2
Przeciw - 4
Wstrzymalo siq - 2

AJchwaia nr )OOilIV302l05 w zalaczeniu do protokofu/.

Ld.24.
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Radny Stanislaw Baraírski uwaaq2e nonsensem jest podnoszenie stawek za wodg.

Zgadza sig, ze podwyzka jest niewielka, ale tq podwy2k4 na pewno rozdra2,ni sig ludzi. Czy

zakladjest w takiej kondycji,2e musi o te grosze podwyzszaó? Ze sprawozdania wynika, ze

zaQad ma dochód i to doSó duzy, nie licz4c zakupu maszyny za ponad 300 tysigcy zl., prawie

wykoiczonego budynku i zysku w granicach 100 tys. Zaklad ma duze koszty i pienigdzy

nalely poszukaó w oszczgdnoSciach. Nie wiemy, co stalo sip z pienipdzmi, które miaty byÓ

odkladane na modernizacjg oczyszczalni écieków i kto o tym zadecydowai. Modernizacja

oczyszczalni nie jest robiona, pieni4dze gdzieÉ zostaly wydane. Za czyrm pozwoleniem?

Skoro podjgliSmy tak4 decyzjp, to pieniqdze powinny byó przeznaczone na modernizacjp

oczyszczalni icieków. Panie Burmistrzu. Niech Pan wycofa tq uchwalp, aby nie dtu2nic ludzi.

Proszq sig zastanowic, czy warto. Zarobki w Zalú.adzie sq doéó wysokie, zalúad stoi dobrze,

wigc proszq o wycofanie tej uchwaly.
Burmistrz Leszek Kapcia powiedziat, ze nie ma mozliwoéci, ani wladzy, aby

wycofywaó tego typu propozycje, poniewaz obowiq¡uje ustawa, 2e zal<lad wodoci4gów na 70

dni przed zakoiczeniem wa2noici poprzednich taryf sklada wniosek o zatwierdzenie nowych

taryf. Rola burmistrza ogranicz sip do sprawdzenia, czy przedstawione koszty s4 zasadne.

O tym rozmawialiémy. Pierwotna wersja byla dwukrotnie poprawiana. Na rok nastppny

obowiq¿ywania taryf zostala wprowaüona dodatkowa grupa odbiorców, natomiast dla grupy

odbiorców, k1óra w poprzednim roku byla w grupie ,,instytucje" pozostaje w tym roku ta

sama cena wody. Zwigksza sig o 7 groszy cena wody, reszta pozostaje bez zmian. Gwarantuje

to niecale 30 000 w skali roku dochodu dla zakladu. Trzeba mieó równie2 SwiadomoéÓ, Ze

w najblizszym czasie staniemy przed kolejnym dylematem: bedp oczekiwal od Paristwa

akceptacji regulowania taryf za wodg i Scieki zwiqzanej z wnioskiem zlo2onym do Funduszu

SpójnoÉci. Wczoraj bylem na szkoleniu na temat ustalania taryf za wodp i écieki i znam swoje

kompetencje. Paústwa stawia sig w trudnej sytuacji, bo Panstwo mogq zatwierdzió. bqdá nie.

Nowa ustawa, która jest w tej chwili w opracowaniu te2 niewiele rozszerza tych kompetencji.

Za[ad w tej chwili stara sig; jest niewiele takich zakladów, które tak gospodaruj4 Érodkami.

Za$ad swoim sumptem realizuje pewne zadania, które mu sig narzuca i które tu byly

odczytywane przez Przewodniczqcego Komisji Rewizyjnej. Praca naszych zakladów to nie

tylko Sci4ganie, ale równie2 zatrudnianie, utrzymywanie i tym samym pobudzanie pewnego

rozwoju. Chc4c zagwarantowaó wlaéciwy poziom usfugi ta symboliczna podwyzka wynika

ztego, abyémy mieli mozliwoéó amortyzowania, zalupu sprzptu. Wiemy, ze do tej pory

Zaffiad tego nie mógl robió. Wczeéniej podjgliécie Paústwo decyzjp odnoénie formy

organizacyjno-prawnej tego zakladu, bgdziemy mieli mozliwoSó zastanawiania sig, co do

dalszych losów tego ZatJadu, jego statutu, regulaminu wynagradzania, schematu

organizacyjnego i o tym na najblizszych komisjach i sesji bqdziemy rozmawiali.

Rada Miejska w Jgdrzejowie glosowala nad podjgciem uchwaly w sprawie

zatwierdzenia taryf Zaktadu Wodoci4gów i Kanalizacji w Jgdrzejowie za zbiorowe

zaopatrzenie w wodq i zbiorowe odprowadzanie Scieków.
Z a - z
Przeciw - t 4
Wstrzymalo sig - 2
Uchwala nie zostala podjgta.

Ad.25.
Radny Stefan Fiutek zwrócil uwagg, ze nie jest ujgty chodnik w Mnichowie.

W ubieglym roku nie zostalo to nealizowane, bo wlaéciciel gruntu nie chcial tego sprzedaó.
Teraztoczqsig rozmowy w tej sprawie; byó moae uda sig zrobió ten chodnik nobió w pasie
drogowym. Radny prosi, aby taki zapis uwzglednió w planie.

Burmistrz Leszek Kapcia powiedzial, 2e gmina chciala daó swój wklad w postaci
gruntu i realizowaó. W tej chwili zostaly podjgte roanowy na temat umiejscowienia tego
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chodnika w pasie drogowym. Do koírca nie wiemy, jaki bqdzie przebieg. Bqdzie to na pewno

zadanie GDDKiA. Jeieli |gdzie potrzeba partycypacji, to na pewno stosowna umowa bqdzie

zawafta. Jezeli uznaj4 Paústwo, 2e naleiy wprowadziÓ do planu - nie ma przeciwwskazai'

Z uwagina to, ze trudno bedzie przew\dzieÓ naszudzial, moZna wprowadziÓ jako hasio'

Naczelnik Wydziatu Inwestycji Krzysztof Wójcik powiedzial, 2e zapis z punktu

widzenia prowadzenia inwestycji nie jest niezbgdny. Wieloletni plan inwestycyjny poavall

tworzyó úudzet na rok 2006. Jezeli uregulujemy sytuacjq pfawn4 i bqdzie mozliwosó

realizacji tego w roku 2006 - macie Paústwo przed sob4 uchwalenie projektu budzetu oraz

weryfikacjq"*i.lol.tniego programu na lata nastppne. Jezeli ten zapis ma byó wprowadzony

w te3 ctrwiii, ,n.rsi*y wpisae t *oty w kolumny, co burzy caly porz4dek' Paústwo nic nie

tracicie nie wprowadzaiqc tego zapisu, natomiast w Wydziale Inwestycji jest prowadzony

rejestr wnioskáw inwestytyjnych zglaszanych na rok 2006. Wnioski te zostan4 przedstawione

do dyskusji nad budzetem roku 200ó.
W zwi4zku z wyjaSnieniami Kierownika Wójcika radny Fiutek wycofuje swój

wniosek.
Rada

uchwalenia
glosów:

Za
Przeciw
Wstrzymalo sig

Ajchwala nr )OOilIV3 03i05

1 7
0
o

w zalqczeniu do protokolu/

Miejska w Jpdrzejowie powzigla uchwalE ff )ooilIv303/05 w sprawie

wieloietniego p.ogru*u inwistycyjnego na lata 2005 - 2008 nastqpuj4c4 iloéci4

Ad.26 .
Sprawozdanie z dzialalnoÉci oÉrodka Pomocy Spolecznej w Jgdrzejowie za 2004 rok.

Radna Elzbieta Wisniewska -w zwiq.zku z zapisami w sprawozdaniu, 2e

spoleczeústwo siq starzeje, a nie mamy oórodka, w którym starsi ludzie mogliby calodobowo

sppdzió czas- zapylala dierownik oPS GraZynq Chabior, czy widzie po1r1eb9 zaloaenta tego

typu ogrodka i jaka jest p[procedurq gdy ktoS potruebuje calodobowej opieki w takim domu'

Kierownik OpS'Grazyna Chabior powiedziala, 2e na naszym terenie jest jeden Dom
pomocy w Mnichowie. Mozra umieszczaó ludzi w ró2nych domach pomolY. My przez ponad

rok nie umieéciliémy osób, dlatego, 2e moina je utrzymaó w Érodowisku. Jezeli bqdzie

potrzeba bgdziemy imieszczaé wióznych miejscach, zaleiy to od schorzenia: osoby chore

psychicznié i neurologicznie nie mogq byó w pewnych domach umieszczane. Jedne domy

sa-dla osób starszych, árugie dla osób chorych psychiczni e. Zale|y to od schorzenia i od ceny.

Dana osoba daje na t o ló y, swojego éwiadczeniq potem szuka sig pienigdzy w rodzinie,

resztp musi doplacaó gmina do kolca Zycia danego czlowieka. Mo2e bpd4 powstawaó mate,

rodzinne domy opieki. Pan Burmistrz niedawno mówil o domu pomocy w Moskorzewie, jest

to prywatny iom rodzinny, bardzo tani, ale my mamy obowi4¡ek umieszczania przede

*szystkim i paústwolyych domach pomocy; jezeli rodzina chce, lub gdy nie ma miejsc

*t"áy umieszczamy w prywatnych domach - mimo, 2e s4 one o polowq taisze' Taki maly

dom tyby bardzo iotrzebny na naszym terenie, równiez ze wzglgdu na to, i2 pensjonariusze

nie musieliby opuszczaó miejsca, które znaj4 i kochaj4.
Uwag nie zgloszono.
Rada Miejíka w Jgdrzejowie jednogioSnie przyjpta Sprawozdanie z dzialalnoéci

OÉrodka Pomocy Spolecznej w Jpdrzejowie za 2004 rok.

Ld.27.
Informacja dotycz4ca sytuacji finansowej ZarzqduBudynków Mieszkalnych w Jqdrzejowie.

Radna Elzbieta"Wiiniewska powiedziala, 2e informacja jest lakoniczna i podaje stan

na dziei 28 lutego. Pani WiÉniewska chcialaby wiedzieó, jak sytuacja wygl4da na dzieit

dzisiejszy, bo liudoro, 2e Burmistrz dai zalecenia do wykonania zmierzajqce
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dozmniejszenia zadtuhenia i kosztów dzialalnoÉci zakladu. W jakim stopniu na dzieh

dzisiejszy se one wypelnione i jakie kroki zostaly podjpte?
" 

Zastfpca Kierownika Zbigniew Chyla odpowiedzial, 2e nikt o takiej informacji nie

mówil. Kierownik ma tg informacjg, którq dostali radni. Pewne dzialania sqprzez Kierownika

Jacha podjgte, byty wypowiedzenia z praay, do koica tego miesi4ca maj4 byó nastqpne'

Wypowiedienia áa¡e kieiownik zakladu pracy lub kierownik jednostki. Na nastQpn4 sesjq Pan

Cftyfu moze takq informacjg przygotowaó, ale na dzien dzisiejszy nie jest w stanie

odpowiedzieó.
Radna Elzbieta WiÉniewska uwaia, ze tego typu informacja powinna byó na koniec

marca, ta informacja byla w planie pracy Rady Miejskiej. Nie wiem, klo tu zawinil. Jesteécie

Paistwo nieprzygotowani do dyskusji na ten temat? Byly dwie kontrole. Które z zaleceít

zostalo na dzieh dzisiejszy wykonane?
Kierownik Chyla powtórzyl, ze nie jest przygotowany do odpowiedzi, bo wykonanie

zalece'hbezpoirednio nadzorowal Kierownik Jach, który dzii nie mógl przyií;Ó.

Radna Janina Szreniawa zapyta\a, kto przygotowlwal materialy do sesji i czy wtedy

nie bylo dodatkowych pytaú.
Radna El¿bieta Wiéniewska odpowiedzia\a, Le materialy przygotowywal Kierownik

ZarzqdtBudynków Mieszkalnych w Jpdrzejowie Stanislaw Jach, którego nie ma dzi3 na sesji.

Ad .28 .
Railna Iularia Baraítska -w zwiqzlnt z pismem mieszkaúców l4 bloków ogrzewanych przez kotlowniq D3, iakie

wptynqto do Burntistrzq Miasta Jqdrzejowa w dniu 2l marca- pyta, czy Burmistrz podifi dzialania nnienaiqce

do zmniejszenia kosztów ogrzewania tych bloków, a jezeli tak, toiakie.

Burmistrz Leszek Kapcia odpowiedzial, ite tary$ oplat za cieplo zatwierdza Urzqd

Regulacji Energetyki My nie mamy mo2liwoéci wplywania na to, natomiast mamy wplyw

nu to, uby po*-nie traktowaó wszystkie sygnaly spoleczeústwa i tak potraktowaliémy.
przeprowaazliSmy dwie rozmowy z zarzqdem Dalkii, wczoraj by\awizja w okolicach bloku,

gdziá znajduje sig ta kotlownia w celu sprawdzenia, czy faktycznie_ nie.ma mozliwoÉci

áowiezienia 
-oleju 

cigzkiego. Wczorajszé spotkanie nie zakohczylo siQ konkretnymi

ustaleniami W tej chwili Dalkia-Termika rozwuha roine koncepcje zlagodzenia ciqZaru oplat

za cieplo, ewentualnie przeniesienia kotlowni lub zainstalowania innych urzqdzei

ioczekujemy propozycji. Równolegle prowadzone sQ rozmowy dotycz4ce umowy migdzy

gmin4 
-a 

buftia. JeZeli doprowadzimy do konkretnych ustaleí zostanq Paístwo

powiadomieni.

lViceprzewodniczqcy Rady Józef Kqdra przypomniat, 2e zglaszal w Urzqdzie Miejskim sprawQ ziazdu z ul.

Krzywe¡ na Piaski," gdzie odcinek okoto 15 m;etrów jest ,*jro*ony. Radny Kqdra prosi, aby ustalió, do kago

naleh¡ naprawienie tego odcinka i podjqé dzialania w kierunku naprawy.

I(iceprzewodniczqcy Rady Józef Kqdra wnioskuje o oznakowanie zjazdów na ul. Rakowskq.

Burmistrz Leszek Kapcia odpowiedzial, 2e ta sprawa byla przedmiotem rozmów

z generalnym wykonawcq obwodnicy, prosilem aby zrobió te 20 metrów aby ulatwió objazd.

OilS mafy byó kolejne rozmowy, ale wykonawca nie dojechal. Bgdziemy d4zy() do tego, aby

przy fiaprawie ten odcinek zostal naprawiony.

Radna Janina Szreniawa przypomniata, 2e mieszkancy sq informowani o azbeÉcie. Mieszkancy czekaiq 2e

przyjdzie ktoÉ z Urzqclu i iqaiii Sciqgat dachy pkrytte azbestem. Urzqd wystqpü do lLrzqdu Marszalkowskiego

i na tym k¡niec. Radna Janina Szrenimva pyta, kitdy ta sprmva bqdzie rozstrzygniqta.

Naczelnik Wojciech Abramowicz odpowiedzial, 2e do tej pory rzqd RP nie

przeznaczyl zadnych érodków na utylizacjg azbestu znajduj4cego sig w gospodarstwach
áo*o*y.i,. Na gminy nalolyl obowiq¡ek skladania sprawozdaú o iloéci materialów
zawieraj4cych azbest wykorzystywanych na terenie gminy. Takie informacje gmina sklada

do Urzqdu-Marszatkowskiego oraz do Ministerstwa Infrastruktury. Likwidacja azbestu jest

rozlo2onaw czasie; calkowita likwidacja zakohczy sig w roku 2032. Byó moze do tego czasu
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w budzecie paistwa zostan4 przewidziane na ten cel jakieé érodki. Osobom zglaszaiqcym sig

w tej sprawie do Urzgdu Miejskiego dajemy wykaz ftm zarqestrowanych na terenie Powiatu

Jqdrzejowskiego, które posiadajqzerwolenia na utylizacjg wyrobów zawieraj4cych azbest.

Radna Janina Szreniawa prosi o postau,ienie sfrefi,, ochronnei D-40 w ulicach: Sloneczna, Zeromskiego'

Kopernika, Konopnickiei i Lipov'ei.

Burmistrz Leszek Kapcia poprosil, aby Pani Szreniawa zloLyla na pi5mie, bo nie wie

dokladnie o co chodzi.

Radna Janina Szreniawa poinformowala,2e w czasie przerwy rozmawiala na ten temat

z Komendantem Strazy Miejskiej, który jej udzielil odpowiedzi.

Wiceprzewodniczqcy Rady Józef Kgdra podziEkowal za zaipcie sig sprawq i poprosil,

aby poÉcinaó tuki od strony Rakowskiej - zjazd na zawadzie. Tam juz byly 4 wypadki

Ad .29 .
Józef Bryla z\oiyl 2yczenia nowej przewodniczqcel Rady Miejskiej oraz w imieniu

Prezesa ZarzqduPowiatowego LPR rup.Áú na spotkanie w dniu 15 maja o godzinie I70o na

Piaskach.
Radna El2bieta WiSniewska poinformowala, 2e zebrane zostalo 1640 z\ od radnych

i burmistrzów. Mialo to byó przekazane na pompe insulinow4. Wmz z radnym Wojciechem

Bilewiczem próbowali pilotowaó sprawQ, ale nie wyszlo ze wzglgdu na brak realizacji tych

zamierzei, które komitet próbowai przedsigwzi4ó. St4d te pieni4dze zostaly do dnia

dzisiejszego i zostan4 przekazanePani Przewodnicz4cej i ustalimy co z nimi zrobió-

Burmistrz Leszek Kapcia poinformowal, Ze od poniedzialku w Urzgdzie Miejskim

bqdzie funkcjonowaó biuro, przy udziale ARiMR odnoénie doptat bezpoérednich, aby

wyeliminowaó koniecznoéó stania w dfugich kolejkach w Agencji.

Burmistrz Leszek Kapcia zaprosil na obchody Swiqta^ 3 Maja. 1 Maja bgd4 spotkania

z folklorem i piknik przed Domem Kultury o godzinie 14".
Przewodni cz4cy Ko misj i Rolnictwa i Integracj i z IJ nrqEurop ej sk4 Krzysztof Swi etlik

podzigkowal w imieniu Komisji za zaLatwienie sprawy.

Ad.30.
Przewodniczqca Rady Miejskiej w Jgdrzejowie Ewa Ftasznik podzigkowala za udziai

w sesji i o godzinie 1800 zamknqla obrady )OOilI sesji Rady Miejskiej w Jqdrzejowie.

frotokolowala-J1 &orauska.
Teresa Borowska

Przewodnicz1ca

EI

Przewodnicz4c l 0

Przewodnicz4ca obrad w punltach od 11 do 30
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